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Geachte heer Brouwer,

In uw brief van 20 januari 2020 brengt u het Schone Lucht Akkoord onder de aandacht en daaraan
gekoppeld de wens om zoveel mogelijk overheidsinstanties aan het Akkoord deel te laten nemen.

Reactie op uw verzoek
Binnen de gemeente Ridderkerk worden de Europese richtlijnen voor Luchtkwaliteit overal gehaald,
desondanks streven we naar het bereiken van de gezondheidsadvieswaarden voor luchtkwaliteit van de

Wereld Gezondheidsorganisatie. Wij hebben het Actieplan Luchtkwaliteit 2018-2022 opgesteld. Hierin zijn

maatregelen opgenomen waarmee we binnen de gemeente Ridderkerk de luchtkwaliteit verder
verbeteren. Het gaat dan om concrete maatregelen zoals het verminderen van het gebruik van fossiele
brandstoffen, het stimuleren van elektrisch rijden en het aantrekkelijker maken van OV- en fietsvewoer.

Ook nemen wij jaarlijks deel aan de Houtstook/BBQ campagne die is gestart door de gemeente

Alblasserdam, werken wij aan een dekkend netwerk van laadpalen voor elektrische voertuigen en nemen
wij deel aan een programma van de MRDH en YESIDelft waarbij we start-ups uitdagen om innovatieve,

maar bruikbare oplossingen te verzinnen om de luchtkwaliteit in de gemeente te verbeteren.

Wij zijn het eens met de doelstellingen van het Schone Lucht Akkoord. Echter zijn wij al langere tijd bezig
met de uitvoering van eigen opeenvolgende actieprogramma’s op dit thema, mede onder invloed van een
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maatschappelijke behoefte en de invloed van onze gemeenteraad.
Dit zorgt er ook voor dat we hiermee doorgaan. Ondertekening van het Akkoord en de bijbehorende

voorwaarden zorgen voor ons met name voor administratieve lasten en legt daarmee een druk op onze

capaciteit. Capaciteit die we op dit moment liever inzetten op het uitvoeren van de vastgestelde
maatregelen. We wensen u succes met de uitwerking van het Schone Lucht Akkoord. Er is zeker nog
veel winst te behalen.

Vragen

Heeft u nog vragen over deze brief, neem dan contact op met Nanda Weterings. Haar contactgegevens
staan bovenaan deze brief vermeld. Op verzoek kunnen we u natuurlijk altijd ons Actieplan Luchtkwaliteit
2018-2022 toesturen .

Hoogachtend,

het college van burgemeester en wethouders van Ri@ erkerk,

de secretaris le burgemeester,

dhr. H.W.J. Klaucke z•s. mw. A. Attema
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